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1. Opening 
Voorzitter Jacco de Koning heet alle aanwezigen welkom, opent de algemene 
ledenvergadering om 21:00 uur en geeft aan dat alle aanwezigen na afloop uitgenodigd 
worden om onder genot van een drankje nog even bij te praten. 
 
Aanwezig namens het hoofdbestuur: Jacco de Koning (Voorzitter), Ruben Baijens 
(Penningmeester), Chris Keijsers (Commissie Voetbalzaken), Frank Paijmans 
(bestuurslid Facilitair), Barry Hugers (bestuurslid Sponsoring & Communicatie) en 
Tommy Brekelmans (Secretaris) 
 

2. Mededelingen 
Afwezig met kennisgeving:, Jan Schouten, Stefan van Lith, Geert Maarten Vriens en 
Miriam Vriens 
 
Totaal zijn 46 leden aanwezig bij deze ALV. 
 
De voorzitter staat kort stil bij het overlijden van Tiny Vissers en Stien Stupers die ons in 
2024 helaas zijn ontvallen.  
 

3. Ingekomen en uitgaande stukken  
Er zijn geen ingekomen en uitgaande stukken. 
 

4. Notulen vorige ALV  
De notulen van de ALV van 28 maart 2024 wordt zonder opmerkingen door de leden 
goedgekeurd. 
 

5. Jaarverslag 
De voorzitter leest het gecombineerde jaarverslag 2023-2024 voor.  
 
Het seizoen 2023-2024 kenmerkt zich op hoofdlijnen door twee zaken: 
1. Het voetbal zelf en de enorme groei die we doorgemaakt hebben 
2. Voltooiing en ingebruikname van de nieuwbouw 
 
Voetbalzaken 
 
Het seizoen 2023-2024 kende veel sportieve hoogtepunten. Om er enkele te noemen: 
 JO13-1 gepromoveerd naar de 4de divisie 
 JO15-1 gepromoveerd naar de 4de divisie 
 JO16-1 gepromoveerd naar de 5de divisie 
 JO17-1 gepromoveerd naar de 5de divisie en vervolgens gepromoveerd naar de 4de 

divisie 
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 O23-1 begonnen aan de najaar competitie en gepromoveerd naar de 3de divisie 
 Zwaluw VFC 1: nacompetitie gespeeld voor promotie naar de 1ste klasse maar helaas 

niet gehaald. Bekeravontuur landelijke KNVB beker waarin in de eerste ronde werd 
gewonnen van VV Echt maar in de 2de ronde helaas uitgeschakeld door 2de divisieclub 
FC Rijnvogels.  

 
2023-2024 stond ook in het teken van de enorme groei qua ledenaantal en daarmee het 
aantal teams. Op dit moment tellen we circa 1.700 leden. Een jaar geleden waren we 
voor wat betreft het aantal jeugdteams de 24e club van Nederland, inmiddels zijn we 
gestegen naar de 21e plaats met maar liefst 74 jeugdteams. Bij dit aantal van 74 
jeugdteams is nog geen rekening gehouden met onze mini-teams. We hebben bijna 100 
kids voetballen bij de mini’s, waarbij 10 mini-teams competitiewedstrijden spelen tegen 
andere clubs. Naast de mini’s hebben we ook nog zo’n 25 kinderen bij de Kidsclub. 
 
De groei van het aantal leden komt niet alleen voort uit de jonge jeugd, ook het aantal 
seniorenteams is het afgelopen jaar gestegen en wel naar 15 teams. Deze groei komt 
voornamelijk voort uit de invoering van het O23-voetbal en de vrijdagavondcompetitie 
(35+). 
 
CVZ kijkt tevreden terug op de voetbaljaargang 2023-2024. De groei van het aantal leden 
drukt op de organisatie (bv. de veldindelingen) en nieuwe vrijwilligers in welke rol dan 
ook zijn meer dan van harte welkom. 
 
Voor wat betreft de nabije toekomst is CVZ druk bezig met het POP-plan. Een 
meerjarenplan over Plezier, Ontwikkeling en Prestatie. Het plan krijgt steeds meer 
richting en het is de wens van CVZ bij aanvang van het seizoen 2025-2026 het plan uit te 
rollen. Nader info hierover volgt zodra e.e.a. meer uitgekristalliseerd is.  
 
Meiden & Vrouwenvoetbal 
 
Het seizoen 2023-2024 zijn we gestart met maar liefst 180 meiden/vrouwen uitkomend 
in de volgende teams: 
 MO-10 (op zich bijzonder daar in de onderbouw gemengd voetbal gespeeld wordt) 
 MO-13 
 2 teams MO-15 
 2 teams MO 17 
 3 seniorenteams, te weten VR1, VR2 en VR30+1 
 
CVZ was einde seizoen 2022-2023  genoodzaakt op zoek te gaan naar een nieuwe 
invulling voor het reilen en zeilen van het damesvoetbal en die is toen gelukkig gevonden 
in Joan Duffues, Gerson Pieters, Paul van meer en Thirza Brinkhoff. Sinds het seizoen 
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2023-2024 is deze groep uitgebreid met Femke Maas, speelster en aanvoerster van VR1.  
Zij worden bijgestaan door Jos van Herpen, Stefan van Lith en uiteraard Chris Keijzers. 
 
Sponsoring 
 
Een inmiddels niet meer weg te denken inkomensbron bij Zwaluw V.F.C. zijn de 
inkomsten uit sponsoring. 
 
Voor het seizoen 2023-2024 hebben we nagenoeg alle sponsoren weten te behouden en 
hebben we ook weer een aantal mooie, nieuwe sponsoren mogen verwelkomen. Om er 
een paar te noemen: 
 Saris en Partners 
 VDB Notarissen 
 Sors Adviesgroep 
 Baan Thai 
 Immens Installatietechniek 
 De Rosier 
 
Een bijzonder moment dat ik graag wil benoemen is het feit dat we in het voorjaar van 
2024 al snel overeenstemming bereikten met onze hoofdsponsors Van de Wiel Complete 
Afbouw en SRBA Group over de verlenging van hun aflopende contracten. Met de 
verlengingen tot 2029 hebben zij ons vertrouwen gegeven voor een periode van maar 
liefst 10 jaar! 
 
Doelen voor nu/nabije toekomst: 

 Uiteraard behoud van bestaande sponsoren 
 Werven nieuwe sponsoren 
 Organiseren sponsorbijeenkomsten 
 Sponsor préséance op socials en website (samenwerking met sponsor 

BOKAA) 
 Het werven van sponsoren met als doel elk voetbalveld te voorzien van 

Dug-outs 
 
Facilitair 
 
Na jarenlange gesprekken met de gemeente over de overname van het beheer en 
onderhoud van ons portpark was het op 1 januari 2024 dan zover: we hebben de 
verantwoordelijkheid voor het beheer en onderhoud na 30 jaar van de gemeente 
overgenomen. Een deal die ons geen windeieren legt, maar die wel veel van ons team 
facilitair vraagt. Met een klein maar gemotiveerd team worden ontzettend veel 
werkzaamheden verricht en slechts enkele zaken worden uitbesteed. Team facilitair is 
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dan ook naarstig op zoek naar vrijwilligers die hen graag een handje willen helpen bij de 
vele werkzaamheden! 
 
Dagelijks bestuur 
 
Met het dagelijks bestuur zijn we in het seizoen 2023-2024 druk bezig geweest met o.a. 
de volgende zaken: 

 Voltooiing en ingebruikname nieuwbouw 
 Opening nieuwbouw en viering 90-jarig bestaan februari 2024 
 Contacten gemeente diverse projecten 
 Aanleg veldverlichting velden 6 en 4 
 Aanleg nieuw kunstgrasveld (veld 3) 
 Vervanging verlichting veld 2 januari 2025 
 Kantine 
 Managen financiën 
 Managen gehele club  

 
Prioriteit voor komende jaar/komende jaren is vooral gelegen in het herzien/upgraden 
van de interne organisatie gezien de enorme groei van het ledenaantal en de 
verwachting dat deze groei zich komende jaren blijft voortzetten. 
  

6. Financiële verantwoording 2023-2024 en verslag kascommissie 
- Inkomsten zijn over de volle breedte gestegen, harder dan begroot. 
- Forse extra inkomsten uit beheer en onderhoud in eigen beheer 
- Kosten zijn ook over de volle breedte gestegen, harder dan begroot. 
- Wel grotendeels vanwege de nieuwbouw (energie, kantine inrichting, etc.) 

 
Nieuwbouw: 
- Alle projectkosten zijn betaald, alle bijdragen Gemeente ontvangen 
- Eindvaststelling BOSA wordt nu ingediend, accountantscontrole gereed 
 → voor einde lopend seizoen finale afronding! 
 
Per ingang seizoen 2024/2025 nieuw online boekhoudpakket geïmplementeerd 
(Snelstart): 

• Automatisering van het administratief proces 
• Mogelijkheid 4-ogen principe bij facturen fiattering en betalingen 
• Mogelijkheid om externe accountant mee te laten kijken / controleren 

Doel om dit alles eind lopend seizoen volledig ingericht te hebben. Na volledige 
implementatie Snelstart en afronding nieuwbouw is het volgende doel om de 
begroting eerder op te stellen en vast te stellen. 
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Vraag Hein Oerlemans: er is ooit afgesproken dat er altijd een buffer van EUR 30k 
aanwezig moet zijn. Zou dat bedrag niet omhoog moeten gezien de gestegen 
opbrengsten en kosten? Antwoord penningmeester: zeker, dit bedrag moet naar 
minimaal EUR 100k of gekoppeld worden aan de omzet (bijv. 15% van de omzet van 
afgelopen seizoen). Dit wordt in gang gezet. 
 
Vraag van Hein Oerlemans: de marge op de kantine is erg laag, hoe komt dat? Antwoord 
penningmeester: veel voor de inrichting van de kantine in het kader van de nieuwbouw is 
op de kantine geboekt. Tevens is er veel eigen gebruik geweest, vooral van de 
bouwvakkers tijdens de bouw. De marge op de kantine heeft onze aandacht en is zeker 
een bron van inkomsten waaraan wij meer over moeten kunnen houden in de toekomst. 
 
Verslag kascommissie: (Frans de Laat en Bert Wisman). 
De kascommissie bevestigt in een getekend document dat de financiële verslaglegging 
correct is gebeurd en dat deze een goed beeld geeft van het resultaat over de periode 
2023-2024 en het vermogen van de vereniging per 30 juni 2024. Penningmeester Ruben 
Baijens heeft alle zaken toegelicht en gestelde vragen volledig beantwoord. Tot slot 
spreekt de kascommissie spreekt haar waardering uit over het werk dat Ruben Baijens 
voor de vereniging heeft verricht.  
 
De leden verlenen het bestuur decharge. 
 

7. Vaststellen begroting 2024-2025 
De penningmeester licht de begroting nader toe aan de leden, samengevat: 
Inkomstenkant: 

o Opbrengsten 10% hoger dan in seizoen 2023-2024 
o Dit komt hoofdzakelijk door toegenomen contributie, kantine opbrengsten en 

beheer en onderhoud 
Kostenkant 

o Liggen ook circa 10% hoger 
o Dit komt vooral doordat de hoge energielasten nog zijn doorgetrokken in het 

nieuwe seizoen alsmede de kosten voor afdracht aan de VvE die nog niet geheel 
duidelijk zijn 

o Pers saldo resteert en een goed positief resultaat 
 

De cijfers betreffende het resultaat 2023-2024 alsmede de begroting 2024-2025 zijn 
toegelicht in de vergadering en zijn op verzoek in te zien bij het bestuur 

 
Vraag van Henk Klosters: zijn er naast de BSO nog andere gebruikers die (tegen een 
vergoeding) van de nieuwe accommodatie gebruik maken? Antwoord penningmeester: 
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nee vooralsnog niet. Wij houden natuurlijk onze ogen open voor extra inkomsten. Deze 
mogen echter niet ons eigen gebruik in de weg zitten. 
 
De penningmeester vraagt de leden akkoord te gaan met de opgestelde begroting 2024-
2025. De leden gaan hiermee unaniem akkoord. 
 

8. Benoeming kascommissie 
Frans de Laat heeft al 2x deelgenomen, Bert Wisman 1x. Bert geeft aan nog een jaar te 
willen doen. Berry van de Water biedt zich aan als tweede kascommissielid 2024-2025. 
 

9. Kledingplan 
Benchmark gedaan met 4-tal verschillende merken en leveranciers 
 
Gekozen voor Stanno vanwege aantal redenen: 

- Financieel meest aantrekkelijke aanbieding 
- Zeer goede ervaringen met leveringen via Deventrade  
- Langjarige en prettige relatie met Van Helvoort Sport 
- Mogelijkheid om eigen shirt te ontwerpen 
- Aantrekkelijke en moderne kledinglijn 

 
Gevolg van deze keuze is dat de kledingbijdrage voor de leden de komende 4 jaar niet 
hoeft te worden aangepast en op EUR 14,40 gehandhaafd kan blijven. 
 

10. Contributie 2024-2025 
- In seizoen 2022-2023 geen verhoging 
- In seizoen 2023-2024 verhoging van € 10 per lid  
- In het seizoen 2024-2025 indexverhoging van 3,8% 
- Het CBS heeft op 14 januari 2025 op zijn website gepubliceerd dat het 

inflatiepercentage (CPI) over het kalenderjaar 2024 3,3% bedraagt 
- Het voorstel is de contributies met ingang van het seizoen 2025-2026 te indexeren 

met 3,3% 
- De vergadering gaat hier unaniem mee akkoord. 

 
11. Ambities 2025-2026 

- Vaststellen voetbaltechnisch beleidsplan (POP-plan) en daar invulling aan geven 
- Afronden optimalisatie sportpark 
- LED-verlichting veld 2 
- Dug-outs op de grasvelden 
- Verbeteren infrastructuur (fiets) parkeren en verkeersveiligheid 
- Opzetten van een goede VvE structuur 
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- Duurzame financiële posities (sponsoring, contributie, kantine-inkomsten, 
neveninkomsten, verantwoord uitgaven patroon, beheer & onderhoud) 

- Verder invulling geven aan de commissies Gezond en Veilig Sporten, Evenementen, 
Vrijwilligers 

- Uitbreiden aantal vrijwilligers 
- Optimaliseren bestuursstructuur en opstellen middellange termijn beleid 
 

12. Benoeming bestuursleden 
- Aftredend en herkiesbaar voorzitter Jacco de Koning; 
- Aftredend en herkiesbaar bestuurslid CVZ Chris Keijsers; 

 
Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld. Hiermee gaat nieuwe termijn in en 
worden de twee bovengenoemde bestuursleden voor een periode van drie jaar 
herbenoemd en alle leden geven hier unaniem met een applaus hun goedkeuring aan. 
 

13. Rondvraag 
Opmerking Berry van de Water: de leden moeten het bestuur nog decharge geven voor de 
verantwoording van de cijfers over seizoen 2023-2024. Dit wordt alsnog gedaan en als 
zodanig opgenomen in deze notulen. 
 
Vraag Klaas Looden: graag aandacht voor een verzorger voor de selectie. Chris Keijsers 
geeft aan dat hier zeer driftig naar gezocht is en wordt echter dat het moeilijk is om deze 
functie ingevuld te krijgen. Dit geldt zowel voor de begeleiding bij de trainingen als 
wedstrijden. Met Bram Bekkers is er in ieder geval al extra ondersteuning gevonden. 
Ondertussen blijven wij druk door zoeken naar versterking op dat gebied. 
Klaas geeft aan ook het opleidingsinstituut voor sportmasseurs/verzorgers te benaderen. 
Chris geeft aan dat dit reeds is gedaan, maar zal hen nogmaals benaderen. 
 
Henk Klosters geeft Chris Keijsers een compliment voor de gegeven AED cursus aan de 
Walking Footballers.  
 
Jack van Rijs/Wim van Antwerpen vragen zich af of het een wettelijke verplichting is dat 
er iemand bij Zwaluw aanwezig is die kan reanimeren. Chris Keijsers geeft aan dat dit niet 
het geval is. Wim geeft aan dat het wellicht een optie is om een app aan te maken waarin 
Zwaluw leden opgenomen kunnen worden die kunnen reanimeren om zodoende sneller te 
kunnen handelen indien noodzakelijk. Deze aanbeveling zal nader bekeken worden op 
uitvoerbaarheid. 
 
Opmerking Jack van Rijs: zou graag de letters Zwaluw VFC op de tribune aan de voorzijde 
terug zien zodat bij foto’s het sportpark herkenbaarder over komt. Hierop oppert Wim 
van Antwerpen dat wellicht er nog een extra logo op het grijze vlak op de tribune 
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geplaatst kan worden. Beide ideeën worden meegenomen en gekeken naar de 
mogelijkheden/wenselijkheid. 
 
Opmerking Henk Klosters: heeft inmiddels al 17 interviews gehouden met prominente 
(oud) Zwaluwleden in het kader van het 100-jarig bestaan. Jacco de Koning dankt Henk 
hiervoor en wenst hem succes met de verdere voortzetting van dit werk. 
 

14. Sluiting 
De voorzitter sluit de algemene ledenvergadering om 21:45 uur en nodigt iedereen uit 
voor een drankje aan de bar.  


